

**Styremøte nr. 1 - 24. 09.22**

**Til stede:** Bente Amundsen MacBeath, Olav Gjærevold, Arild Palmstrøm, Ole Konrad Haug, Jan Fredrik Michelet og Grethe Hovland  
Referent: Grethe Hovland

2022	Sak	Ansvarlig	
1.	<b>Konstituering av styret - hovedroller</b>		
	<ul style="list-style-type: none"><li>• Leder: Bente A. MacBeath</li><li>• Nestleder Arild Palmstrøm</li><li>• Sekretær: Grethe Hovland</li><li>• Kasserer: Jan Fredrik Michelet</li><li>• Styremedlem: Olav Gjærevold</li><li>• Styremedlem: Ole Konrad Haug</li></ul>		
	Lage et Teams rom for styret	Grethe	
	Melde nye medlemmer til Brønnøysundregisteret og ansvar for oppdatering av medlemslista	Jan Fredrik	
	Rydding av stier og kart	Olav, Arild Ole Konrad	
	Arrangementer og turer	Bente	
	2.	<b>Gjennomgang av referat fra årsmøtet</b>	
		Det ble diskutert system for utlån av motorsag og annet utstyr. Vi har tilgang til en bu for oppbevaring, men det vil være ulike behov for hvordan utstyr skal kunne lånes ut og vedlikeholdes	Olav og Ole Konrad
		Innlegg om regionalplan for området – Reinsjøfjell. Legges ved utsending av protokollen fra årsmøtet.	Arild og Bente
	3.	Dårlig oppmøte for årsmøtet ble diskutert. Bedre tidspunkt og tidligere beskjed, påminning i flere kanaler og om hytteforeningens rolle og tilbud ble drøftet.	Bente
<b>Gjennomgang av referatet fra forrige styremøte 6. august</b>			
	Nytt kart med gamle stedsnavn er under oppdatering og skal kopieres opp til medlemmene muligens med en liten kostnad. Kartoppdatering følges videre opp og drøftes på nytt styremøte.	Olav og Ole Konrad	

	Felles styremøte med Steinset og Økteren hytteforening som blant annet omhandlet stikart og mobildekning. Referatet blir formidlet videre når det foreligger.	Olav
	Rydde av brattlia opp mot Skjønnegrammin, oppgave for oss.	Ole og Olav
	Øktern hytteforening lager stikart for begge områdene og vi spiller inn på kart og dugnadsbehov.	Arild og Olav
	Informasjon om fiskekort på oppslagstavle ved bommen: Fekjer, Skjønnefiskesamband, Astrup og Reinsjøen og vestsiden av Bjørsjøen – Borge. Tar utgangspunkt i oppslagstavla og informerer medlemmene på vårt nettsted og FB.	Olav
	Fortsette forbedringen av hjemmesiden, inkl. kart og bilder.	Arild
<b>4.</b>	<b>Aktivitetsplanen / fordeling av aksjonspunkter</b>	
	Felles tur med Steinset og Økteren hytteforening til våren går til Sevletunet. Ellers ble andre aktiviteter diskutert, blant annet påskeskirenn. Vi tar opp igjen diskusjonen rundt aktiviteter på neste styremøtet.	Bente og Grethe
<b>5.</b>	<b>De største utfordringene</b>	
	Rekruttering – oppfordring til medlemmene om å spørre nye og gamlehytteeiere om medlemskap i hytteforeningen. Sende med skrivet om hytteforeningen med referatet fra årsmøtet	Bente
	Elektronisk bomkamera – for Seterveien. Kontakt med veistyret og informasjon om løsningen til våre medlemmer. Telenor om mobildekning.	Olav
<b>6.</b>	<b>Styremøter – datoer 2022 – 2023</b>	
	18.2, 3.6, 5.8 og 2.9 2023	
<b>7.</b>	<b>Eventuelt</b>	
	Bør hytteforeningen undersøke litt og informere om strømpriser for hyttefolket? Blant annet at omgjøring fra fritidsbolig til sekundærbolig gir strømstøtte, men vil innebære langt høyere formueskatt (fra 30 til 90 prosent av verdien). Det ble ikke fattet noe vedtak om videre oppfølging fra styrets side.	